
E] LIND\S KOMMUNE
/  Iovhelm skule

FAU

Referat frå møte i FAU 29.09.2014.

Desse møtte: Morten Tveit, Ståle Sætre, Ann Kristin Bjorsvik, Wibeke Nilsen, Camilla Sellevall,

Espen Sætre, Ramona B. Fjellanger, Hege W. Bårdsen og Turid S. Tvedt.

Saker:

01-14/15

02-14/15

03- 14/15

4-14/15

Innkalling: Godkjent utan merknader.

Konstituering av FAU 14/15:
Leiar: Espen Sætre

Nestleiar: Ståle Sætre

Kasserar: Ramona B. Fjellanger

Skrivar : Hege W. Bårdsen

Medlemmar: Ann Kristin Bjorsvik, Wibeke Nilsen og Camilla Sellevall.

Val av representantar i KFU:  Ann Kristin

Val av representantar i SU:  Espen og Ståle

Val av representantar i SMU:  Gro Irene R. Hindenes og Kjersti Nordanger.

Årshjulet for arbeidet i FAU 2014/ 2015

31.10 7. klassetreffi Ostereidetkrinsen. Kløvheim Skule kl 1800-2000. 7.

klasse foreldra har ansvaret

Spelekveld kl 1800- 2000. AIie repr. I FAu + vara bakar Pizza.

Ramona ordner Innkjøp av koppar, saft og kaffi i staden.

Møte i FAU. Planlegging julefesten

12.11

26.11

18.12

21.01

Februar

18.03

27.03

April

Veke 21
Veke 21-22

Veke 22

Veke 23

03.06
13.06

19.06

Julefest. Nye 1. klassingar vert invitert.

Mote i FAU.

Temakveld

Mote i FAU
FAU lager «Paskelunsj»

Vurdere behov for dugnad

Sende ut innkalling til årsmøte

Val av nye foreldrekontaktar i 3. 5. og 7 klasse.

Revisjon av rekneskapen

Val av foreldrekontakt for nye 1.klassingar.

Mote i FAU

Arsmote i FAU
Avslutningsfest for 7. klasse

Tilbakemelding etter felles foreldremøte.
Dumt at klasseforeldremøta kolliderer når ein har unger på ulike trinn.

Flott med felles tid der alle får høyre alt.

Dersom lærar ser at det er nødvendig med hjelp frå foreldra/ eller at foreldra treng

gjennomgang av noko for å kunne hjelpe ungane heime, ber vi om at dette vert sett i

gang.
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05- 14/15

06-14/15

07-14/15

08-14/15

Leksehjelp

FAU uttalte seg at det er eit ønske om at det er dei eldste elevane som vert

prioritert når det gjeld leksehjelp. Leksehjelpen må ha bindande påmelding, og

elevar frå lågare klassetrinn får tilbodet dersom dei eldste ikkje vil vere att på

skulen etter skuletid.

Informasjon frå rektor om «omstillingsprogrammet».

Kommunen skal spare pengar, og dei skal m.a. sjå om noko av tenestetilbodet

skal konkurranseutsetjast, men dei skal og sjå på skulestrukturen.

Høyring kommunedelplan for skule.

Kommunestyret har vedteke at dei skal sjå på skulestrukturen etter

omstillingsutvalget si innstilling, og i samband med dette, er det no kome ei

høyring. Svarfrist for dette er sett til 31.10.2014. SU/ FAU kjem med uttale til

dette.

Ymse

FAU ber om at rektor oppfordrar ordforar til %ha kommunestyremote i
gymsalen på skulen. Dette først og fremst for å setje Kløvheim på kartet.

Klovheim 30.09.2014

Hege W. Bårdsen

Skrivar
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